



Dear Colleagues,

In this HKUST Staff Association (SA) News, we would like to share with you the followings:

SA Activities and Latest Offers:

- **Leather Workshop in May 2017: Leather Card Holder (May 11, 18 and 25)**
- **The Latest Offers for Staff & SA Members**

Campus News:

- **Blood Donation Promotion Campaign (Apr 24 to 27)**
- **Enrichment Program for Gifted Learners (EPGL) – Summer 2017**

1. Leather Workshop in May 2017: Leather Card Holder

Make a gift for your dad or your husband as a gift for Father's Day.
Suitable for people without any (or with little) leather making experience.

Date: 11, 18 and 25 May 2017 (3 classes on Thursdays)

Time: 1-2pm

Venue: Staff Association Office, G/F, University Center

Fee (including materials for key holders and use of leather making tools):

Staff Association (SA) member: \$150 / person

Non-SA member: \$180 / person (Please click [here](#) for the instructions to join SA)

Cash payment will be collected in the first lesson.

Quota: 8 * (Priority will be given to Staff Association Members)

Application: [online form](#)

Application deadline: 28 Apr 2017

Sample (for reference only)



* Due to the limited sets of tools available, we can only accept 8 participants. Participants will be selected by ballot if number of applications exceeds the quota.

[SA Staff Fellowship]

2. The Latest Offers for Staff & SA Members

New Offers:

- Monthly Offers on telecommunication and electric products

Please check the latest offers for staff & SA members at: http://staff.ust.hk/service_off.html

[SA Benefits Team]

3. Blood Donation Promotion Campaign (Apr 24 to 27)

“Let’s support and give blood to help save life. Blood donation campaign will be held on campus from 24 – 27 April 2017. Colleagues and all members of the community are encouraged to support.

Details:

http://connect.ust.hk/opportunities/subpages/1617/HKRedCross/170421_HKRC_BloodCampaign.html

[HKUST Connect]

4. Enrichment Program for Gifted Learners (EPGL) – Summer 2017 (by May 17)

Course period: Jul – Aug 2017

Instructors: HKUST Faculty/Instructors

Venue: HKUST Classrooms

Target participants: Senior Primary/ Secondary School Students

The Center for the Development of the Gifted and Talented (CDGT) is organizing the Enrichment Program for Gifted Learners (EPGL) Summer 2017, which offers courses in Chemistry, Life Science, Mathematics, Physics, Engineering and Computer Science. It aims at providing primary and secondary school students with opportunities to explore the areas they are interested in under the guidance of instructors of HKUST and have a taste of the learning and teaching style of a university, so as to enrich their learning experience.

Program Details and Application:

- <http://www.cdgt.ust.hk/eng/EPGL> (English)
- [Promotional Poster](#)

Financial aids offered by CDGT and HKAGE (registered members only) are available.

Application Deadline: 17 May, 2017

Result Announcement: 14 Jun, 2017

For enquiry, please contact Ivy Ma:

Tel: 3469 2006 or 2358 5084

Email: cdgt@ust.hk

[The Center for the Development of the Gifted and Talented]

Apr 11, 2017

HKUST Staff Association

For enquiry, please contact staff@ust.hk

"Services & Benefits" - Special Offer: http://staff.ust.hk/service_off.html

Interest Group & Teams: <http://staff.ust.hk/interest.html>

=====

今期香港科技大學教職員協會會訊特此給您帶來以下信息：

科大教職員會活動及最新優惠：

- 皮革班: 親手造父親節禮物 - 真皮卡片套 (5月 11、18、25日)

- 同事及會員最新優惠

校園資訊：

- 科大捐血大行動宣傳活動 (2017 年 4 月 24 至 27 日)
- 優才增益課程 - 2017 年夏季課程

1. 皮革班: 親手造父親節禮物 - 真皮卡片套

皮革班不僅帶領學員為母親節預備真皮禮物，同樣我們亦為辛勞的父親設計了精美的真皮卡片套。

適合未試過皮革製作或新手學員。

日期：5 月 11 日、18 日、25 日(共 3 堂，逢星期四)

時間：下午 1 至 2 時

地點：教職員協會辦事處, 大學中心地下

名額：8 人* (教職員協會會員優先)

費用 (包括皮革、材料及借用工具):

科大教職員協會會員: \$150 / 位

非科大教職員協會會員: \$180 / 位 (如欲申請加入「科大教職員協會」成為會員，請按[這裡](#))

報名方法：請填妥[報名表](#)

付款方法：於第一課以現金繳付

截止報名日期：4 月 28 日

製成品：(下圖僅作參考)



[科大教職員基督徒團契]

2. 同事及會員最新優惠

最新優惠

- 電訊及電器產品每月優惠

詳情請瀏覽此網頁：http://staff.ust.hk/service_off.html

[科大教職員福利小組]

3. 科大捐血大行動宣傳活動 (2017 年 4 月 24 至 27 日)

捐血活動將於 2017 年 4 月 24 日至 27 日在校內舉行。我們鼓勵所有科大員工支持和捐血，幫助拯救生命。

詳情：http://connect.ust.hk/opportunities/subpages/1617/HKRedCross/170421_HKRC_BloodCampaign.html

[科大侍學行]

4. 優才增益課程 - 2017 年夏季課程

課程日期：2017 年 7 月至 8 月

導師：科大教授、導師

地點：科大教室
對象：高小至中學生

香港科技大學資優教育發展中心將於今個暑假為中、小學同學舉辦優才增益課程，課程涵蓋化學、生命科學、數學、物理、工程及計算機科學。學生有機會在科大導師的指導下修讀自己感興趣的科目，體驗大學學習的滋味，擴闊視野，過一個有意義的暑假。

課程資料及報名：

- <http://www.cdgt.ust.hk/chi/EPGL> (繁體中文)
- [宣傳海報](#)

[資優教育發展中心](#)及[香港資優教育學苑](#) (只適用於其註冊學員) 分別可提供學費資助。

截止報名日期：2017 年 5 月 17 日
取錄結果公布：2017 年 6 月 14 日

詳情請聯絡：

Ivy Ma
Tel: 3469 2006 / 2358 5084 或
Email: cdgt@ust.hk

[香港科技大學資優教育發展中心]

香港科技大學教職員協會
2017 年 4 月 11 日

查詢電郵：staff@ust.hk
服務與福利/商品折扣: http://staff.ust.hk/service_off.html
興趣小組與運動隊: <http://staff.ust.hk/interest.html>

=====